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Mötesdeltagare 

Ordinarie ledamöter: 

Kjell Svantesson, ordförande 

Oddbjörn Ericsson, vice ordförande 

Hans Cederberg 

Jon Olofsson 

Elizabeth Gunnmo 

Timo Andersson 

Per-Erik Eriksson 

Örjan Eriksson 

Maj-Lis Ek 

Hans-Olof Andersson 

Lars-Erik Granbacka 

Barbro Norberg 

Christin Nygren Sundvisson, kyrkoherde 

Övriga närvarande: 

Ellenor Ågevall, sekreterare 

Lars Flensburg, Ekonomiservice (§24 – 29) 

Helena Stridh, Pilgrimsprojektet 

Ulf Petersson, kyrkogårdschef 

Jim Salomonsson, Begravningsombud 
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§ 24  

Sammanträdets öppnande 

Ordföranden hälsade alla välkomna till kvällens möte och förklarade mötet öppnat. Kyrkoherden 

inledde därefter mötet med några tänkvärda ord om värdskap, författade av Janne Gunnarsson.  

 

§ 25  

Val av en justerare att tillsammans med ordförande justera dagens protokoll 

Hans-Olof Andersson utsågs att justera dagens protokoll.  

 

§ 26  

Upprop 

Sekreteraren förrättade upprop.  

 

§ 27 

Fastställande av dagordningen 

Kyrkorådet beslutade  

att fastställa dagordningen med ett tillägg till nya frågor, gällande gruvfrågan i Oviken med 

omnejd. 

 

§ 28 

Föregående mötesprotokoll 

Kyrkorådet beslutade  

att lägga föregående mötesprotokoll till handlingarna. 
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Beslutsärenden:  

§ 29 

Årsberättelse och bokslut för 2023 (se bilaga) 

Lars Flensburg redovisade resultatet och årsbokslutet för 2023. Det rekommenderas att vi ser över 

våra villkorade bidrag och fonder så att de kan användas.  

Arbetsutskottet rekommenderar kyrkorådet att fastställa årsredovisningen samt ta den vidare till 

kyrkofullmäktige för slutligt beslut.  

Kyrkorådet beslutade  

att bifalla arbetsutskottets förslag.  

 

§ 30  

Uthyrningspolicy (se bilaga) 

Ett nytt förslag finns framtaget i bifogad bilaga. Förslag inkom att hela fredagen bör vara fri från 

extern uthyrning och ej endast från 16:00. Det beslutades att genomföra ändringen. Arbetsutskottet 

föreslår att kyrkorådet fastställer förslaget. 

Kyrkorådet beslutade  

att bifalla arbetsutskottets förslag, med ändringen att hela fredagen blir fri från externa 

uthyrningar.   

 

§ 31 

Bildande av stiftelser 

Arbetsutskottet föreslår kyrkorådet att fatta följande beslut: Att pastoratet så långt det är möjligt ej ska 

inrätta stiftelser vid mottagande av gåvor eller försäljningar av egendom.  

Kyrkorådet beslutade  

att bifalla arbetsutskottets förslag.  
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§ 32 

Förslag till ändrad målsättning gällande lokalförsörjningsplanen 

Målsättningen idag lyder: ”Varje bokningsbar kyrkobyggnad och samlingslokal bör nyttjas minst 5% 

(0,6 h/dag) av tillgänglig tid 2040, beräknat på 12 h/dygn. Nuvarande nyttjandegrad på bokningsbara 

lokaler är c: a 4,4% beräknat på 12 timmar per dygn.” 

 

AU anser att detta är en för låg ambitionsnivå och föreslår i stället två nya målsättningar, en för 2030 

och en för 2040: 

Att varje bokningsbar kyrkobyggnad och samlingslokal bör nyttjas minst 7% av 12 timmar per dygn 

år 2030. 

Att varje bokningsbar kyrkobyggnad och samlingslokal bör nyttjas minst 10% av 12 timmar per dygn 

år 2040. 

 

AU föreslår även:  

Att årskostnaden för församlingsverksamhetens mark, byggnader och anläggningar i genomsnitt bör 

motsvara högst 35% av pastoratets/församlingens årliga intäkt (siffran idag är ca 40%)  

Samt: 

Att årskostnaden för församlingsverksamhetens mark, byggnader och anläggningar i genomsnitt bör 

motsvara högst 20% av kyrkoavgiften (siffran idag är ca 25%). 

 

Kyrkorådet beslutade  

att bifalla AU:s förslag samt ta dem vidare till kyrkofullmäktige för slutligt beslut.  
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Informationsärenden: 

§ 33 

Kyrkoherden informerade:  

Lönerevisionen avslutas på måndag. Inga oskäliga löneskillnader finns i pastoratet. Nya tag kommer 

att tas med prästtjänstannonserna, samt med rekryteringen av pilgrimsadministratör, då den som skulle 

anställas tyvärr har tackat nej. Vår nya fastighetschef tillträder den 13:e maj. 

 

Fastighetsutskottet: 

Ulf Petersson informerade:  

Slutbesiktning av Svenstakyrkan har genomförts och verksamheten kan börja nyttja lokalerna under 

kommande vecka. Putsknackning och renovering av fönster på Hällesjö kyrka har påbörjats. 

Materialet till förstudien av solcellspark kommer att överlämnas till vår nya fastighetschef.  

Gällande bygget i Stugun väntar vi på nytt besked från Länsstyrelsen.  

 

 

Kyrkogårdsutskottet:  

Ulf Petersson informerade:  

Jon har haft kontakt med Trafikverket gällande den väg som går förbi vaktmästeriet i Brunflo. 

Utskottet hoppas på att få snabbt svar från samma myndighet om vägen i Hällesjö. Arbetet med 

mätning av tjänster fortgår och förhoppningsvis är detta färdigt under slutet av sommaren. Vad gäller 

funderingarna kring ev. egen begravningsbyrå i pastoratet så har utskottet bestämt att avvakta 

ytterligare i frågan. 

Inventering av pastoratets kulturhistoriskt intressanta gravstenar kommer att ske till sommaren.  

 

Arbetet med lokalförsörjningsplanen:  

Samplaneringsgruppens ambition är att besöka pastoratets samtliga byggnader och detta har påbörjats. 

Gruppen menar att det är viktigt att även involvera lokala kyrkvaktmästare i detta. Till 

kyrkofullmäktige i november i år kommer förslag att läggas för åtgärder för år 1–3. Därefter kommer 

förslag för åren 7–10 läggas fram till KF i maj 2025.  

Helena Strid informerade:  

Helena påminde kort om varför vi behöver genomföra lokalförsörjningsplanen och visade en översikt 

över den tänkta tidsaxeln. Under våren kommer återträffar med samtliga församlingsråd att ske och 

under augusti/september bör det finnas färdiga åtgärdsförslag.  

När kyrkorådet ses i Klövsjö under början av maj kommer det att arbetas ytterligare med detta. Viktigt 

är att ta hänsyn till de geografiska principerna.  

Helena upplever att bemötandet från församlingsborna har i stort sett har varit positivt.  

Kyrkorådet beslutade 

att lägga samtlig information till handlingarna. 
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§ 34 

Diskussionsfrågor 

Inga frågor anmälda. 

 

§ 35 

Nya frågor 

Gällande gruvfrågan i Oviken: Kyrkoherden kommer att ta kontakt med grupperna ”Oviksbygden mot 

brytning” samt ”Stoppa alunskiffer i Storsjöbygden” för att se hur kyrkan kan engagera sig. Tanken är 

att pastoratet ska författa en tidningsinsändare i gruvfrågan.  

Ledamöterna diskuterade även hur kyrkan kan bruka sina skogar i framtiden. En enkät gällande detta 

är utskickad från egendomsnämnden via stiftet. Det är viktigt att vi fyller i denna, då 

egendomsnämnden önskar att församlingarna engagerar sig i frågan.  

Önskemål uttrycktes om en framtida skogstemadag, där information kring hållbart förvaltande av skog 

kunde ges. Värdefullt vore även att få en dragning som visar var vi äger skog. Fastighetsutskottet tog 

med sig frågan.   

Kyrkorådet beslutade  

att lägga informationen till handlingarna. 

 

§ 36 

Avslutning 

Ordföranden tackade för visat intresse och avslutade därefter mötet kl. 17:35.  
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